

To: Jordan Securities Commission,  
Amman Stock Exchange  
Company's Name: Gulf Insurance Group/ Jordan  
Date: 08-02-2026 03:43:38 PM  
Subject: Announcement issued by Gulf Insurance Group Jordan

السادة هيئة الوراق المالية  
السادة بورصة عمان  
اسم الشركة: مجموعة الخليج للتأمين /الأردن  
التاريخ: 08-02-2026 PM 03:43:38  
الموضوع: إعلان صادر من شركة مجموعة الخليج للتأمين  
الأردن

Subject: Announcement Issued by Gulf Insurance Group / Jordan  
Gulf Insurance Group / Jordan P.S.C. kindly requests the individuals whose names appear in the attached list, or their legal heirs, or duly authorized representatives, to visit the headquarters of Gulf Insurance Group / Jordan P.S.C., located in Amman – Jabal Amman – Abdul Monem Riad Street, during official working hours within a period not exceeding three months from the date of this announcement, in order to collect the amounts specified against their names. They are required to bring the necessary identification documents. In the event of failure to do so, the company hereby notifies them that the amounts listed in the attached schedule will be permanently transferred to the State Treasury pursuant to the provisions of the Law on Government Ownership of Funds Subject to Prescription No. (35) of 1985 and its amendments. To view the list, please scan the attached QR Code or visit the company's website ([www.gig.com.jo](http://www.gig.com.jo)). For inquiries and communication, please call 06-5609888, extension 412.

الموضوع: إعلان صادر من شركة مجموعة الخليج للتأمين /الأردن  
ترجو شركة مجموعة الخليج للتأمين /الأردن م.ع.م من السادة المذكورة أسماؤهم في القائمة المرفقة أو ورثتهم الشرعيين أو من ينوب عنهم قانونياً ضرورة مراجعة مقر شركة مجموعة الخليج للتأمين /الأردن م.ع.م الكائن في عمان - جبل عمان - شارع عبد المنعم رياض أثناء ساعات الدوام الرسمي خلال مدة أقصاها ثلاثة أشهر من تاريخ هذا الإعلان وذلك لاستلام أموالهم المبينة إزاء أسمائهم مصطحبين معهم الوثائق الثبوتية اللازمة وفي حال التخلف عن ذلك فإن الشركة تنذرهم بأن أموالهم المبينة في القائمة المرفقة ستؤول ملكيتها نهائياً إلى خزينة الدولة استناداً لأحكام قانون تملك الحكومة للأموال التي يلحقها التقاضم رقم (35) لسنة 1985 وتعديلاته. للاطلاع على القائمة يرجى مسح ال QR Code المرفق أو زيارة موقع الشركة الإلكتروني ([www.gig.com.jo](http://www.gig.com.jo)). للاستفسار والتواصل على الرقم 06-5609888 - فرع: 412.

08-02-2026

08-02-2026

Please accept our sincere thanks and appreciation.  
Chairman of Board of Directors  
User Name: Ayat Dawas

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.  
رئيس مجلس الإدارة  
اسم المستخدم: Ayat Dawas